
 

 

 

 

 

Z A P I S N I K 

 
 

9. redne seje Odbora za družbene in društvene dejavnosti, ki je bila 23. 9. 2024 ob 17.00 

uri v sejni sobi Občine Cerkno, Bevkova ulica 9, 5282 Cerkno. 

 

 

Prisotni: Barbara Magajne, Maja Jeram, Katja Kejžar in Patricija Tušar. 

Odsotni: Domen Uršič, Stanko Gosar in Jožica Rihtaršič. 

Drugi prisotni: Svetovalka Nives Florjančič.  

 

 

Predlagan je bil naslednji dnevni red: 

 

1. Ugotovitev sklepčnosti, sprejem zapisnika 8. seje odbora in potrditev dnevnega reda. 

2. Sprejem Pravilnika o uporabi javnega otroškega igrišča. 

3. Potrditev Sistematizacije delovnih mest v Vrtcu Peter Klepec pri OŠ Cerkno za šolsko 

leto 2024/25. 

4. Potrditev nove cene oskrbnin v Vrtcu Peter Klepec pri OŠ Cerkno. 

5. Soglasje k Pravilniku o spremembah Pravilnika o notranji organizaciji in sistematizaciji 

delovnih mest v javnem zavodu Mestna knjižnica in čitalnica Idrija. 

6. Pobude in vprašanja. 

 

Ad 2) Sprejem Pravilnika o uporabi javnega otroškega igrišča. 

 

Ga. Florjančič je obrazložila zakaj se sprejema Pravilnik o uporabi javnega otroškega igrišča. 

 

Brez razprave je bil z vsemi glasovi ZA sprejet 

SKLEP: Odbor za družbene in društvene dejavnosti predlaga Občinskemu svetu Občine 

Cerkno, da sprejme Pravilnik o uporabi javnega otroškega igrišča. 

 

 

Ad 3) Potrditev Sistematizacije delovnih mest v Vrtcu Peter Klepec pri OŠ Cerkno za šolsko 

leto 2024/25 

 

Ga. Florjančič je predstavila predlagano sistematizacijo delovnih mest v Vrtcu Peter Klepec pri OŠ 

Cerkno za šolsko leto 2024/25. 

 

Brez razprave je bil z vsemi glasovi ZA sprejet 

SKLEP: Odbor za družbene in društvene dejavnosti predlaga Občinskemu svetu Občine 

Cerkno, da potrdi Sistematizacijo delovnih mest v Vrtcu Peter Klepec pri OŠ Cerkno za šolsko 

leto 2024/25. 
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Ad 4) Potrditev nove cene oskrbnin v Vrtcu Peter Klepec pri OŠ Cerkno. 

 

Ga. Florjančič je predstavila predlog novih cen oskrbnin v Vrtcu Peter Klepec pri OŠ Cerkno, ki 

naj bi se uporabljale od 1. 9. 2024 dalje. 

Ga. Maja Jeram je vprašala, če vodstvo vrtca že načrtuje nove zaposlitve za dve zaposleni, ki 

odhajata v pokoj. Povedala je, da višje cene oskrbnin niso sprejemljive, saj že zdaj le te nekateri 

starši težko plačujejo, prav tako pa bi bili stavbi lahko bolje vzdrževani. 

 

Ga. Barbara Magajne je vprašala, če se bo sedaj cena višala vsako leto, saj se bo verjetno tudi 

višina plač spreminjala iz leta v leto. 

 

Ga. Nives Florjančič je razložila, da se sedaj cena viša zaradi napredovanja v plačne razrede in 

nazive ter da so se povišali tudi regres, prevoz, … in da je težko predvideti kaj bo v prihodnosti. 

Kljub povišanju plač pa še vedno ne bomo mogli govoriti o visokih plačah zaposlenih v vrtcu.  

 

Po razpravi so glasovale 4 proti. 

SKLEP: Odbor za družbene in društvene dejavnosti predlaga Občinskemu svetu Občine 

Cerkno, da ne potrdi nove cene oskrbnin v Vrtcu Peter Klepec pri OŠ Cerkno. 

 

 

Ad 5) Soglasje k Pravilniku o spremembah Pravilnika o notranji organizaciji in sistematizaciji 

delovnih mest v javnem zavodu Mestna knjižnica in čitalnica Idrija. 

 

Ga. Florjančič je razložila spremembo Pravilnika o notranji organizaciji in sistematizaciji delovnih 

mest v javnem zavodu Mestna knjižnica in čitalnica Idrija. 

 

Brez razprave je bil z vsemi glasovi ZA sprejet 

SKLEP: Odbor za družbene in društvene dejavnosti predlaga Občinskemu svetu Občine 

Cerkno, da poda soglasje k Pravilniku o spremembah Pravilnika o notranji organizaciji in 

sistematizaciji delovnih mest v javnem zavodu Mestna knjižnica in čitalnica Idrija. 

 

 

Ad 6) Pobude in vprašanja 

 

Ga. Maja Jeram je vprašala, zakaj bazen ne bo odprt za plavalni tečaj osnovnošolskih otrok 

in zakaj občinska uprava ne poseže vmes in bazena ne vzame v upravljanje. 

 

Ga. Nives Florjančič je razložila, da se je župan z lastnikom Postojnske jame že večkrat 

pogovarjal, a enostavno je bazen zasebna last, v katero občina ne more posegati. 

 

Ga. Maja Jeram je vprašala, kako je z obnovo Partizanske bolnice Franja. 

 

Ga. Nives Florjančič je odgovorila, da se je ravno sestala delovna skupina za obnovo Franje. 

Več o tem pa bi vedeli odgovoriti člani te delovne skupine. 

 

Ga. Maja Jeram je vprašala, kako napreduje nova zdravstvena postaja v Cerknem. 

 

Ga. Nives Florjančič ji je odgovorila, da se je naredil mobilnostni načrt, ki je potreben za 

pridobitev gradbenega dovoljenja. 

 



Ga. Nives Florjančič je prisotnim še povedala, da je občina trenutno v pridobivanju izvajalca 

za namestitev sončne elektrarne na OŠ Cerkno. Prav tako je poročala o dogajanju v Evropskem 

tednu mobilnosti. 

 

Ga. Barbara Magajne je vprašala, če je bilo kaj obiska. 

Ga. Nives Florjančič ji je odgovorila, da je na vsaki aktivnosti bilo kar nekaj obiska in da smo 

izpeljali vse načrtovane dejavnosti. 

 

 

Seja je bila zaključena ob 17.35 uri. 

 

Zapisala:                                                                                                             

Nives Florjančič                                                                                                 


